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ZÁPISNICA 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hertníku 

konaného  21.02.2025 

 

Prítomní:    

1. Ing. Jozef  Semanek, starosta obce 
2. Slavomír Geralský, zástupca starostu 
3. Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ 
4. Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ 

5. Marián Kozma ,poslanec OZ 
6. Peter Majirský, poslanec OZ 
7. Ľubomír Tilický, poslanec OZ 
8. Mgr. Mária Micheľová, kontrolórka obce 

 
Neprítomný: 

1. MUDr. Štefan Harčarufka, poslanec OZ 
 

Program:  
  1.  Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu 
  2.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  3.  Plnenie rozpočtu k 31.12.2024 

  4.  Vyhodnotenie a vyúčtovanie zabíjačky 
  5.  Príprava fašiangového plesu  
  6.  Rôzne, žiadosti 
  7.  Návrh na uznesenie 

  8.  Záver 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Semanek, ktorý privítal 
všetkých prítomných  a oboznámil ich s programom rokovania. Program rokovania  bol poslancami   
schválený.  (za 6 poslancov, 0 proti) 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 Za zapisovateľa zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený poslanec Slavomír Geralský, 

poslanec OZ a za overovateľov zápisnice   boli    schválení   poslanci    obecného zastupiteľstva Mgr. Jozef 
Biľ a Peter Majirský.  (za 6 poslancov, 0 proti) 

3. Plnenie rozpočtu k 31.12.2024 
Starosta predložil plnenie rozpočtu za rok 2024, ktoré bolo poslancom zaslané mailom v predstihu. 

Starosta oboznámil poslancov s dôležitými položkami v rozpočte a poslanci zobrali plnenie rozpočtu na 

vedomie. (za 6 poslancov, 0 proti) 
 

4. Vyhodnotenie a vyúčtovanie zabíjačky 
Starosta predložil poslancom finančné vyhodnotenie zabíjačky a tiež zhodnotil celkový priebeh. 

Odozvy na priebeh boli kladné, každý si svoju úlohu zastal a tak odchádzali občania spokojní. 
Finančné vyhodnotenie je založené v účtovníctve (za 6 poslancov, 0 proti) 
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5. Príprava plesu 

Dňa 1.3.2025 bude v obci 30. ročník fašiangového plesu. Starosta predložil stav príprav a navrhol 

rozdelenie úloh na zdarný priebeh plesu. Poslanci zobrali úlohy na vedomie. (za 6 poslancov, 0 
proti)  

6. Rôzne, žiadosti 

V bode rôzne poslanci schválili pridelenie nájomných bytov pre žiadateľov. Nájomné byty boli 
pridelené pre Mgr. Miroslavu Semaneková a Kristínu Jurčovú, náhradníčka je Emília Harčarufková.  
Cena bytu jednoizbový 150 EUR + energie, dvojizbový 250 EUR + energie. Pridelenie je k dátumu 

15.3.2025. Pred prevzatím je potrebné podpísať nájomné zmluvy. (za 6 poslancov, 0 proti) 

OZ schválilo návrh memoranda o partnerstve a spolupráci s PSK – výška príspevku 210 eur. (za 6 
poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil poslancom možnosť úpravy domova dôchodcov na nájomné byty, oboznámil ich 
s predbežným jednaním s projektantom. Poslanci schválili prípravu projektovej dokumentácie 
a následnú realizáciu. (za 6 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil poslancom zámer opravy domu nádeje . V prvom kroku ide o odvodnenie 

a úpravu fasády z vlastných zdrojov a následne úpravu sociálnych zariadení (dlažba, obklad, 
sanita). (za 6 poslancov, 0 proti) 

Starosta po stretnutí so zástupcami zberovej spoločnosti KOSIT, a. s. predložil poslancom na 
schválenie nákup nádob na triedený odpad (plasty) pre každú domácnosť jedna 110 l žltá nádoba. 
Splácanie nádob po dobu 60 mesiacov. Cena jednej nádoby je 33 eur. (za 6 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil poslancom OZ požiadavku občianskeho združenia Podčergovský rozvoj na 

prefinancovanie projektu pre územné rozhodnutie vo forme návratnej finančnej výpomoci v sume 
23 000 eur, ktoré je potrebné prefinancovať a následne bude refundované PSK. Zaplatené budú aj 
úroky, ktoré prefinancovaním vzniknú. (za 6 poslancov, 0 proti) 

Zástupca starostu Slavomír Geralský navrhol, aby sa v časti obce Lúčky upravil najhorší úsek cesty 
(úzka cesta a hlboká priekopa), pokiaľ sa nebude robiť cyklotrasa. Je to úsek v smere hlavnej cesty 

po garáže, Poslanci súhlasili a dali termín v priebehu roka podľa financií a voľných kapacít 
zhotoviteľa najneskôr do 10/2025. (za 6 poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil rozpočtové opatrenie č. 1/2025. Poslanci ho zobrali na vedomie. (za 6 poslancov, 
0 proti) 

Hlavná kontrolórka predložila správu o kontrolnej činnosti za rok 2024, ktorú poslanci OZ zobrali na 

vedomie. (za 6 poslancov, 0 proti) 

7. Návrh na uznesenie 

Zapisovateľ prečítal návrh na uznesenie, ktorý poslanci schválili. (za 6 poslancov, 0 proti) 
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8. Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil.  
 

. 
 
 

                                           
                  ............................................................ 

                          Ing. Jozef Semanek 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ             ...............................................          
     
                                        Slavomír Geralský, zástupca starostu               ............................................... 


